

Title (en)

SAFETY CAP FOR CONTAINER PARTICULARLY FOR MEDICINES.

Title (de)

SICHERHEITSKAPSEL FÜR BEHÄLTER INSbesondere FÜR HEILMITTEL.

Title (fr)

CAPUCHON DE SECURITE POUR CONTENEUR, EN PARTICULIER POUR DES MEDICAMENTS.

Publication

EP 0098883 A1 19840125 (EN)

Application

EP 83900820 A 19830119

Priority

MX 19103382 A 19820119

Abstract (en)

[origin: WO8302436A1] A safety cap (10) for a container (30) which includes teeth (13) between a base member sealed to the container or teeth sealed to the container, said teeth being attached at their outer ends to a cap member and being of sufficient length to show when the cap member, which either seals the container itself or acts as an overcap, of desired, in the form of an annular ring, has been removed, thereby permitting users to know whether the contents of the container have been tampered with, particularly in the case of medicines. The invention also deals with a two-step nozzle to influence the user to grasp the nozzle of a container in spaced relation to a dispensing opening, which opening can in a preferred embodiment be closed by the safety cap of the invention.

Abstract (fr)

Un capuchon de sécurité (10) pour un conteneur (30) possède des dents (13) entre un organe de base scellé sur le conteneur ou des dents scellées sur le conteneur, ces dents étant fixées à leurs extrémités extérieures à un organe de capuchon et ayant une longueur suffisante pour montrer que l'organe de capuchon, lequel ferme le conteneur lui-même ou sert de capuchon protecteur, sous la forme d'un anneau, a été enlevé, indiquant ainsi au client que le contenu a été adulteré, en particulier dans le cas de médicaments. L'invention concerne également un ajoutage à deux étages pour influencer le client à saisir l'ajutage d'un conteneur suivant une relation d'espacement par rapport à une ouverture de distribution, laquelle ouverture, dans un mode préférentiel de réalisation, peut être fermée par le capuchon de sécurité de l'invention.

IPC 1-7

B65D 41/34

IPC 8 full level

B65D 41/34 (2006.01); **B65D 41/62** (2006.01); **B65D 55/02** (2006.01)

CPC (source: EP)

B65D 41/34 (2013.01); **B65D 41/62** (2013.01); **B65D 55/02** (2013.01)

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE FR GB LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)

WO 8302436 A1 19830721; EP 0098883 A1 19840125; MX 157606 A 19881205

DOCDB simple family (application)

US 8300091 W 19830119; EP 83900820 A 19830119; MX 19103382 A 19820119